
          OBECNÉ  ZASTUPITEĽSTVO  VO  VRBOVE 

 

Zápisnica 

 

zo 6. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Vrbov, 

konaného dňa 25.11.2019 

 

 

Prítomní: 

 

Poslanci: Radovan Bartko, Ing. Norbert Fassinger, Ing. Monika Greňová, Ing. Pavel Hrebeňár, Anton 

Hriňák, Peter Kuzmiak, Branislav Lipták, Martin Michalčík, Mária Polomská 

Hlavný kontrolór obce: Mgr. Martin Hoffman 

Neprítomní:  

Hostia: Peter Regec, Ján Gáll 

 

1. Otvorenie 

2.       Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Návrh VZN obce Vrbov o miestnych daniach a miestnom poplatku za TKO a drobné stavebné 

odpady č. 4/2019 

6. Správa o kontrole vykonanej hlavným kontrolórom obce Vrbov 

7. Kanalizácia 

8. Doplnenie uznesenia 

• Pre Salmotherm – Invest uznesenie č. 190/2019 

• Uznesenie č. 197/2019 

• Uznesenie č. 224/2019 

• Uznesenie č. 223/2019 

9. MŠ Vrbov  

• Schválenie správy o výchovno – vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch  

 a podmienkach za šk. rok 2018/2019 

• Žiadosť o čerpanie prostriedkov z príjmového účtu 

• Žiadosť 

10.  Rozpočtové opatrenie č. 3/2019 

11. Centrum voľného času – Žiadosť o finančný príspevok na záujmové vzdelávanie detí 

s trvalým pobytom na území obce Vrbov 

12. Marcel Maniak – Žiadosť o poskytnutie finančného príspevku na vydanie publikácie 

13. Žiadosti občanov  

• Žiadosť o odkúpenie pozemku – Ján Hrebeňár 

• Žiadosť o kúpu pozemku – Otília Smolenová 

• Žiadosť o odpredaj pozemku – Patrik Koky 

• Žiadosť – Emil Adamják 

14. Rôzne  

15. Diskusia 

16. Záver 

 

Priebeh rokovania 

 

1. Otvorenie  

Dnešné zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila a viedla Mgr. Tatiana Faltinová, starostka 

obce, ktorá zároveň privítala všetkých prítomných a skonštatovala, že zastupiteľstvo je 

uznášaniaschopné. Predstavila a oboznámila poslancov s  programom dnešného zasadnutia, 



opýtala sa prítomných poslancov, či k programu majú nejaké ďalšie návrhy. Nikto 

z poslancov nemal žiadne návrhy.  

K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. 233/2019 

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

Za zapisovateľku na dnešnom zasadnutí bola určená Mariana Vilgová. 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: Ing. Pavel Hrebeňár, Peter Kuzmiak 

O tomto bode sa nehlasovalo.   

 

3.Voľba návrhovej komisie    

Do návrhovej komisie boli navrhnuté: Ing. Monika Greňová, Mária Polomská. 

K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. 234/2019. 

 

4. Kontrola plnenia uznesení 

Starostka previedla kontrolu plnenia uznesení. Uznesenia boli splnené až na uznesenie č. 

187/2019 a uznesenie č. 219/2019, ktoré sú v plnení. 

 

5. Návrh VZN obce Vrbov o miestnych daniach a miestnom poplatku za TKO a drobné 

stavebné odpady č. 4/2019 

Starostka informuje poslancov súčasnej problematike s odpadmi. Obec v súčasnosti veľmi veľa 

dopláca za vývoz komunálneho odpadu a odpadu z veľkoobjemových kontajnerov. Obyvatelia platia 

sumu 14,40 €, čo nepostačuje na pokrytie nákladov, ktoré s vývozom súvisia. Obec nesmie doplácať 

za komunálny odpad.    Po prepočítaní nákladov na jedného obyvateľa nám vyšla suma 27 €.  

Za jednu tomu odpadu obci spoločnosť, ktorá vykonáva túto službu účtuje sumu 17 €, ktorá sa zvýšila 

v priebehu roka zo sumy 6 €. V roku 2020 tento poplatok stúpne na 27 € a v roku 2021 až na 33 €. 

Poslanci viedli diskusiu k danej problematike a zhodli sa na tom, že je potrebné zvýšiť daň za TKO 

z pôvodných 14,40 € na 19,97 € a taktiež na skúšku mimo letnej turistickej sezóny v obci znížiť počet 

vývozov na dvakrát mesačne. Čím by sa mali náklady s vývozom znížiť.  

Taktiež sa zhodli na tom, že je potrebné ľudí nabádať na separovanie, čo tiež prispeje k zníženiu 

celkovej ceny za odpad, ktorú musí obec mesačne uhrádzať.  

Poslanci, zhodnotili, že je potrebné zvýšiť aj dane za pozemky a domy. 

V tomto bode sa nehlasovalo. 

 

6. Správa o kontrole vykonanej hlavným kontrolórom obce Vrbov 

Hlavný kontrolór obce informuje o kontrole, ktorú vykonával v MŠ a ZŠ. Konštatuje, že k porušeniu 

zákonov nedošlo a teda nie je potrebné prijímať osobitné opatrenia. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 235/2019. 

 

7. Kanalizácia 
Starostka informuje poslancov, že v  obci v súčasnosti prebieha posledná fáza kolaudácie kanalizácie. 

Kanalizácia bude skolaudovaná iba v jednej  časti. Z dôvodu, že rozhodnutie o kolaudácii nadobudne 

právoplatnosť v najbližších dňoch je preto potrebné kanalizáciu dať do správy odborne spôsobilej  

osobe. 

Poslanci navrhli dať kanalizáciu do správy PVPS a.s. , taktiež navrhli dokončiť kanalizáciu v celej 

obci, a poverili starostku obce, aby dala vypracovať znalecký posudok na skolaudovanú časť  

kanalizácie. 

 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 236/2019. 

 

8. Doplnenie uznesenia 

Starostka informuje poslancov, že z katastrálneho úradu boli na obecný úrad doručené výzvy na 

doplnenie uznesení, ktorými obec odpredáva pozemky.  Pôvodné uznesenia je potrebné doplniť 



o meno, priezvisko, dátum narodenia a adresu trvalého pobytu kupujúcich a taktiež doplniť dátum 

a číslo overeného geometrického plánu, ktorým sa oddeľujú kupované pozemky od pôvodných parciel. 

Poslanci preto pristúpili k hlasovaniu. 

• Pre Salmotherm – Invest uznesenie č. 190/2019 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 237/2019. 

• Uznesenie č. 197/2019 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 238/2019. 

• Uznesenie č. 224/2019 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 239/2019. 

• Uznesenie č. 223/2019 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 240/2019. 

 

9. MŠ Vrbov  

• Schválenie správy o výchovno – vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch  

 a podmienkach za šk. rok 2018/2019 

Starostka informuje poslancov o žiadosti o schválenie správy o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej 

podmienkach  za šk. rok 2018/2019, ktorú predložila MŠ na schválenie. Správa bola schválená 

pedagogickou radou.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 241/2019. 

• Žiadosť o čerpanie prostriedkov z príjmového účtu 

Starostka prečítala žiadosť MŠ o čerpanie prostriedkov z príjmového účtu vo výške 2 628,36 € 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 424/2019. 

• Žiadosť 

Starostka prečítala žiadosť MŠ, kde žiadajú o prehodnotenie uznesenia č. 203/2019, ktorým OZ určilo 

riaditeľke MŠ, aby sa deti MŠ v zimných mesiacoch stravovali v triedach. Navrhla, aby sa deti 

stravovali v triedach, keď teplota na loggiách klesne pod 12 ° C. 

Poslanci prehodnotili uznesenie a navrhli, aby  bolo v kompetencii riaditeľky MŠ rozhodovať o tom, 

kde sa budú deti v zimných mesiacoch stravovať. Poslanci zrušili pôvodné uznesenie.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 243/2019  

• Žiadosť 

Starostka prečítala ďalšiu žiadosť, ktorú predložila MŠ. Žiadosť však bola neúplná, je za potreby 

doplniť do žiadosti členenie v položke 600 – bežné výdavky. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 244/2019.  

 

10. Rozpočtové opatrenie č. 3/2019 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 245/2019. 

 

11. Centrum voľného času – Žiadosť o finančný príspevok na záujmové vzdelávanie detí 

s trvalým pobytom na území obce Vrbov 

Starostka prečítala žiadosť a informuje poslancov, že päť žiakov našej obce navštevuje CVČ 

Kežmarok. Obec preto poskytne finančný príspevok na tieto deti vo výške, ktorá je uvedená 

vo VZN, ktoré má obec schválené.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 246/2019. 

 

12. Marcel Maniak – Žiadosť o poskytnutie finančného príspevku na vydanie publikácie 

Starostka prečítala žiadosť, v ktorej pán Maniak žiada o poskytnutie finančného príspevku na 

vydanie publikácie pri príležitosti 75.výročia oslobodenia podtatranského regiónu s názvom 

„Draho vykúpená sloboda“ 

Poslanci navrhli prispieť čiastkou 100 €. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 247/2019.  

 

 



13. Žiadosti občanov  

• Žiadosť o odkúpenie pozemku – Ján Hrebeňár 

Starostka uviedla, že na predchádzajúcom OZ sa poslanci touto žiadosťou zaoberali, kde schválili 

zámer odpredaja pozemku.  

Poslanci teda schválili odpredaj pozemku, nakoľko sa jedná o pozemok, ktorý žiadateľ dlhodobo 

využíva.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 248/2019. 

• Žiadosť o kúpu pozemku – Otília Smolenová 

Poslanci sa aj touto žiadosťou zaoberali na predchádzajúcom OZ. Nakoľko bola požiadavka od 

geodeta vlastníkov susednej parcely o možnosť vyjadrenia sa k predmetným pozemkom, o ktoré má 

žiadateľka záujem, preložili poslanci žiadosť na ďalšie zasadnutie OZ. Doposiaľ sa geodet vlastníkov 

susednej parcely nevyjadril, preto poslanci preložili predmetnú žiadosť a vyjadria sa až po doložení 

vyjadrenia geodeta majiteliek susednej parcely.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 249/2019.  

• Žiadosť o odpredaj pozemku – Patrik Koky 

Predmetnou žiadosťou sa poslanci zaoberali na predchádzajúcom OZ, nakoľko podmienkou na 

odpredaj pozemku bolo odstránenie černej stavby. Poslanci sa zhodli, že z dôvodu neodstránenia 

čiernej stavby predmetný pozemok žiadateľovi neodpredajú.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 250/2019. 

• Žiadosť – Emil Adamják 

Starostka prečítala žiadosť.  

Poslanci sa zhodli na to, že je potrebné opraviť komunikáciu. Taktiež navrhli, že v obci je 

viac komunikácii, kde je nutná oprava. Určili si aby každý poslanec prešiel svoj pracovný 

obvod a určil najkritickejšie mieste, kde je nutná oprava miestnych komunikácií. Firma, ktorá 

opravuje komunikácie kvôli oprave jednej diery v obci nepríde. Požiadali starostku obce, aby 

vyzvala firmu, ktorá zhodnotí kritické miesta na miestnych komunikáciách v obci a po 

zhodnotení, aby predložili výkaz výmer.  

Poslanci rozhodli, že oprava miestnej komunikácie na Šípkovom vrchu bude riešená pri 

komplexnej oprave komunikácii v obci v roku 2020. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 251/2019. 

 

14. Rôzne 

Starostka informuje, že ju požiadali niektorí poslanci, aby sa zaoberala výstavbou novej 

škôlky. Poslanec Peter Kuzmiak dodal, aby sme boli pripravení  keď príde nejaká príležitosť, 

poprípade keď vyjde výzva. Nová škôlka by sa postavila do areálu školy. Dali by sa týmto 

ušetriť finančné prostriedky.   

Starostka informuje, že  nová škôlka vyjde cca 750 000 €. 

Poslankyňa Ing. Monika Greňová informuje, že od roku 2021 platí  povinná školská 

dochádzka. V súčasnosti sa v škôlke nenachádzajú vhodné priestory na vytvorenie ďalšej 

triedy.  Poslanec Ing. Pavel Hrebeňár navrhol, aby priestory v MŠ prešli rekonštrukciou.   

Starostka dodala, že z praktického hľadiska je lepšie keď je MŠ a ZŠ v jednom areále.  

Poslanec Ing. Norbert Fassinger navrhol starostke, aby dala vypracovať znalecký posudok na 

budovu škôlky, jej priľahlých budov a celého areálu MŠ. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 252/2019. 
 

Ďalej starostka informuje, o ceste pri pánovi Regecovi. Pán Regec informuje, že pozemky sa 

nevysporiadali. Sú dve parcely, kde je vlastník aj obec a aj pani Mizdošová. V daných parceliach je 

potrebné určiť vlastníctvo.  

Poslanci navrhli, aby starostka  oslovila pani Mizdošovú,  navrhla jej riešenie, aby nebolo potrebné 

riešiť vlastníctvo súdom.  

Peter Regec ďalej  uviedol, že nakoľko ide oplotiť svoj pozemok, bude potrebná cesta. 

 



15. Diskusia 

 

16. Záver 

Poslankyňa Ing. Monika Greňová prečítala návrh prijatých uznesení. Poslanci nemali žiadne 

otázky a program 6. zasadnutia Obecného zastupiteľstva bol vyčerpaný. Starostka poďakovala 

prítomným poslancom za účasť a zasadnutie ukončila. 

 

 

 

Zapísala: Mariana Vilgová 

 

Overovatelia:     

 

Ing. Pavel Hrebeňár                          ............................................. 

 

Peter Kuzmiak                                   ............................................. 

  

 

 

 

             

 

    Mgr. Tatiana Faltinová 

                starostka obce 


